



*For Immediate Release
January 21, 2019*

Trimac Transportation Completes Acquisition of B&B/Bess Tank Lines

Calgary, AB - Trimac Transportation is pleased to announce the acquisition of B&B/Bess Tank Lines, a bulk transportation company with deep roots in Quebec and Alberta. The purchase of the family-owned business complements the existing portfolio of Trimac Transportation, further expanding its coverage and capabilities in the services of trucking, maintenance and rail transloading.

B&B/Bess Tank Lines was founded in 1976 and operates over 110 tractors and 240 trailers out of five locations: Val Joli, QC; St-Hyacinthe, QC, Hamilton, ON High River, AB and Calgary, AB. Ben Rouillard, President & CEO, will continue to oversee daily operations, with the company to retain the B&B/Bess Tank Lines name and logo. The transaction is expected to close in the second half of January.

"We are excited to have B&B/Bess Tank Lines as part of the Trimac Family. There is a great cultural fit between the two companies, with safety and service as core values. They have a loyal customer base which has been a result of strong leadership, unmatched service level and their commitment to excellence. We look forward to continuing the positive relationships that have been built over the years. With its extensive network across North America, Trimac will provide B&B/Bess Tank Lines the additional resources required to accelerate their growth."

- Matt Faure, President & CEO, Trimac Transportation

"B&B/Bess Tank Lines has been proudly operated by my family for 43 years, and our journey very much parallels the success of Trimac and the McCaig family. We are thrilled that our employees and customers will continue to receive the same commitment that they have come to rely upon. This will provide our team access to the experience, network and resources that we require to continue our growth and evolution."

- Ben Rouillard, President & CEO, B&B/Bess Tank Lines

Founded in Moose Jaw, SK in 1945 by J.W. McCaig, Trimac has been a family-owned business for almost 75 years. From its inception, Trimac has consistently innovated within the industry, winning many accolades on its path to becoming one of the premier bulk carriers in North America.

- 30 -

For more information, please contact:

Dan Carpenter, VP Business Development
403-298-5109
dcarpenter@trimac.com



*Pour distribution immédiate
Le 21 Janvier 2019*

Trimac Transportation Complète l'Acquisition de B&B/Bess Tank Lines

Calgary, AB - Trimac Transportation est heureuse d'annoncer l'acquisition de B&B/Bess Tank Lines, une entreprise de transport en vrac basée au Québec et en Alberta. L'achat de cette entreprise familiale ajoute un fleuron au réseau de Trimac en élargissant la couverture et la capacité de ses services de camionnage, réparation et entretien, et de transbordement.

B&B/Bess Tank Lines a été fondé en 1976 et est composée aujourd'hui d'une flotte de plus de 110 tracteurs et 240 remorques opérant à partir de leur 5 terminaux situés à Val Joli, QC; St-Hyacinthe, QC; Hamilton, ON; High River, AB et Calgary, AB. M. Ben Rouillard continuera de diriger les activités quotidiennes et l'entreprise conservera le nom et le logo de B&B/Bess Tank Lines. La transaction devrait se conclure vers la fin janvier.

"Nous sommes très heureux que B&B/Bess Tank Lines se joigne à la famille Trimac. Nos cultures d'entreprise sont similaires, spécialement dans le domaine de la sécurité et du service. Ils ont bâti une solide entreprise grâce à leur équipe de gestion expérimentée et leur excellent service à leur loyaux clients. Nous comptons continuer de bâtir sur les relations d'affaires engendrées par l'équipe. Avec son large réseau de terminaux à travers l'Amérique du Nord, Trimac sera en mesure de supporter la croissance accélérée de B&B/Bess Tank Lines."

- Matt Faure, PDG, Trimac Transportation

"B&B/Bess Tank Lines est dans ma famille depuis plus de 43 ans et notre parcours est similaire à celui de Trimac et de la famille McCaig. Nous sommes emballés du fait que nos employés et clients pourrons continuer de bénéficier du même engagement et de la détermination qui ont fait la réputation de B&B/Bess Tank Lines. En rejoignant la famille Trimac, notre équipe aura maintenant accès à l'expertise, les ressources et le réseau requis pour continuer notre croissance."

- Ben Rouillard, PDG, B&B/Bess Tank Lines

Fondée à in Moose Jaw, SK en 1945 par J.W. McCaig, Trimac est une entreprise familiale depuis près 75 ans. Depuis ses tout débuts, Trimac est synonyme d'innovation dans l'industrie du transport et elle a remporté plusieurs prix prestigieux dans son parcours pour devenir le leader du transport en vrac en Amérique du Nord.

- 30 -

Pour plus d'information, veuillez contacter:

Dan Carpenter, VP Développement des affaires
403-298-5109
dcarpenter@trimac.com